



PID Allan Hunt

Global Action Team (GAT)
Constitutional Area 2 Leader

Structure Mondiale d'Action (SMA)
Responsable
Région constitutionnelle 2



October 2024 / Octobre 2024

MISSION 1.5

Our Constitutional Area recently completed our Mission 1.5 Summit in Toronto; it was very well attended with great participation by everyone. Membership and Membership numbers seem to be the elephant in the room that members don't necessarily wish to speak about but without adequate member numbers our ability to serve our communities is limited. The role of Lions of CA2 with respect to Mission 1.5, is not as large as some, basically because we are a smaller entity to start with. Although there are a variety of Net Members numbers per District, we have settled on the net goal of Each Club of Net 2 Members. Simply Net 2 in CA2.

Growing membership in clubs is important but equally important is growing the number of Lions Clubs that we have. In the past few years, we lost several clubs that basically lost their way during the Covid era. There is no reason why we don't go back into those areas and investigate chartering new clubs in those areas. The needs that those clubs fulfilled are still there, let's look at chartering clubs where we once had them.

There are still some Grants available that can be used to help your District and Multiple District meet and exceed their goals for this year.

MEMBERSHIP GROWTH

Membership Growth, does your District or Multiple District need some support in starting new clubs or recruiting new members? These are accepted on a rolling basis each month. You can find information on grants here: [Membership Development Grants | Lions Clubs International](#)

LEADERSHIP DEVELOPMENT

Leadership Development Grants are available as well to assist the hosting of Emerging Lions Leadership Institutes or Regional Lions Leadership Institutes.

MISSION 1.5

Notre région constitutionnelle a récemment achevé son sommet Mission 1.5 à Toronto, qui a attiré un grand nombre de participants. L'effectif et le nombre de membres semblent être l'éléphant dans la pièce dont les membres ne souhaitent pas nécessairement parler, mais sans un nombre adéquat de membres, notre capacité à servir nos communautés est limitée. Le rôle des Lions de la CA2 en ce qui concerne la Mission 1.5 n'est pas aussi important que d'autres, essentiellement parce que nous sommes une entité plus petite au départ. Bien qu'il existe une variété de nombre de membres nets par district, nous avons décidé de fixer l'objectif net de chaque club à 2 membres nets. Simplement 2 dans CA2.

Il est important d'augmenter l'effectif des clubs, mais il est tout aussi important d'augmenter le nombre de Lions Clubs que nous avons. Ces dernières années, nous avons perdu plusieurs clubs qui s'étaient égarés pendant l'ère Covid. Rien ne nous empêche de retourner dans ces régions et d'y créer de nouveaux clubs. Les besoins auxquels ces clubs répondaient sont toujours présents, il faut donc envisager de créer des clubs là où il y en avait autrefois.

Il reste encore quelques subventions disponibles pour aider votre district et votre multiple district à atteindre leurs objectifs pour cette année.

CROISSANCE DE L'EFFECTIF

Croissance de l'effectif, votre district ou district multiple a-t-il besoin d'aide pour créer de nouveaux clubs ou recruter de nouveaux membres ? Ces demandes sont acceptées chaque mois sur une base continue. Vous trouverez des informations sur les subventions ici : [Subventions pour le développement de l'effectif - Lions Clubs International](#)

FORMATION DES RESPONSABLES

Des subventions de formation des responsables sont également disponibles pour aider à l'organisation

GAT NEWSLETTER / INFOLETTRE SMA - OCTOBER - OCTOBRE 2024

Final applications are due by October 15th. You can find information on grants here: [Leadership Development Institute Grant Program](#) | [Lions Clubs International](#)

MISSION 1.5 SUMMIT

Constitutional Area 2 Mission 1.5 Summit gave the District and Multiple District GAT Teams the opportunity to review and update Goals and Action Plans where it seemed necessary. Our Membership Goal for this Lions year is each Club being Net Two in Membership by the close of business June 2025.

To carry on with the concept of teamwork, if you were not at the Mission 1.5 Summit, check in with those who were in attendance. Make sure that you know everyone who is in your District or Multiple District (MD) Global Action Team (GAT). I know that this year there are some changes within the Districts and Multiple Districts, do you know who is filling the various GAT roles? If not, just ask.

DISTRICT AND MULTIPLE DISTRICT MEETINGS

Speaking of changes, has anyone considered changing the content of District and Multiple District Meetings? Reports can all be gathered in advance and be shared electronically with the membership of the respective Cabinets. Possibly there are one or two items that need to be discussed but I suspect that not all the reports need to be read and discussed. Changing things up a bit would give more time to have a face-to-face discussion of important items such as Membership, Extension and Service Projects. Something to think about.

FIRST VICE DISTRICT GOVERNOR SEMINAR

This year's FVDG are now being provided with some significant education in preparation for their year as District Governor. The FVDG Seminar is taking place in St. Charles IL February 11-13, please make sure that you are prepared for this Seminar. Don't overlook the fact that you will need to have a current passport to travel into the USA. If you have any questions, please feel free to speak to your GAT Area Leader.

d'instituts de formation des responsables Lions émergents ou d'instituts de formation des responsables Lions régionaux. Les demandes finales doivent être déposées avant le 15 octobre. Vous trouverez les informations sur les subventions ici : [Programme de subventions pour les instituts de formation des responsables](#) | [Lions Clubs International](#)

MISSION 1.5 SUMMIT

Le sommet sur la Mission 1.5 de la région constitutionnelle 2 a donné aux équipes SMA du district et du district multiple l'occasion de revoir et de mettre à jour les objectifs et les plans d'action là où cela semblait nécessaire. Notre objectif en matière d'effectif pour cette année Lions est que chaque club ait une augmentation d'effectif net de deux membres avant la fin de juin 2025.

Pour poursuivre le concept de travail d'équipe, si vous n'étiez pas au sommet Mission 1.5, prenez des nouvelles de ceux qui étaient présents. Assurez-vous de connaître tous les membres de l'équipe d'action mondiale (SMA) de votre district ou de votre district multiple. Je sais que cette année, il y a des changements au sein des districts et des districts multiples, savez-vous qui remplit les différents rôles de SMA ? Si ce n'est pas le cas, n'hésitez pas à le demander.

RÉUNIONS DE DISTRICT ET DE DISTRICT MULTIPLE

En parlant de changements, quelqu'un a-t-il envisagé de modifier le contenu des réunions de district et de district multiple ? Les rapports peuvent être rassemblés à l'avance et partagés électroniquement avec les membres des cabinets respectifs. Il est possible qu'un ou deux points doivent être discutés, mais je soupçonne que tous les rapports n'ont pas besoin d'être lus et discutés. En changeant un peu les choses, on aurait plus de temps pour discuter en face à face des points importants tels que les adhésions, l'extension et les projets de service. Il y a là matière à réflexion.

FORMATION - PREMIERS VICE-GOUVERNEURS DE DISTRICT

Les premiers vice-gouverneurs de cette année reçoivent une formation importante en préparation de leur année en tant que gouverneur de district. Le séminaire des PVGD aura lieu à St. Charles IL du 11 au 13 février, assurez-vous que vous êtes prêts pour ce séminaire. N'oubliez pas que vous aurez besoin d'un passeport valide pour voyager aux États-Unis. Si vous avez des questions, n'hésitez pas à vous adresser à responsable de région du GAT.